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På Fanø taler vi om alkohol 

 

Er I en familie med børn og unge under 18 år, vil vi spørge 

løbende ind til jeres alkoholvaner. 

I Fanø Kommune vil vi ikke blande os i hvor mange genstande I 

drikker, eller om I overskrider Sundhedsstyrelsens anbefalinger.       

I Fanø Kommune taler vi om alkoholvaner fordi vi ved, at selv et 

lavt forbrug, kan indvirke negativt på børns trivsel. 

Som forælder kan du ikke altid vide om dine alkoholvaner er 

problematiske for dit barns trivsel. Samtidig er du den første, der 

kan justere og tilpasse dit forbrug, så dit barn trives. 

I Fanø Kommune vil dit barns pædagog og klasselærer derfor 

spørge naturligt ind til jeres alkoholvaner når I kommer til 

forældresamtaler og skole-hjem-samtaler.  

Oplever du at dit alkoholforbrug er blevet et problem og kan du 

ikke selv nedsætte dit forbrug, vil vi hjælpe dig videre til dem der 

kan.   

 

Venlig hilsen 

Fanø Kommune 

 

 

Information og muligheder 

 

På Fanø Kommunes hjemmeside finder du en oversigt over alle 

de tilgængelige muligheder du og din familie har, hvis I oplever at 

jeres alkoholforbrug er blevet svært at styre.  

Mulighederne er mange og omfatter b.la. anonyme tilbud og 

behandlingstilbud – til dig, der er pårørende og dig, der oplever 

at dine alkoholvaner er blevet problematiske for dig eller                       

din familie.   

 

Fanø Kommune:   www.fanoe.dk 

Pjece – ”Er alkohol blevet et problem?” 

https://www.fanoe.dk/Files/Files/PDF%20- 

dokumenter/Pjece_Alkohol.pdf 
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